
Projekt z dnia 20 października 2021 r

UCHWAŁA Nr..../....
RADY MIASTA ŻYRARDOWA

z dnia.................................

w sprawie wniosków dotyczących poprawy jakości nawierzchni ul. Pionowej

Na podstawie art. 18b ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 

z 2021 r. poz. 1372 i 1834) po zapoznaniu się z wynikami przeprowadzonego przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji postępowania Rada Miasta Żyrardowa uchwala, co następuje:

§1.
Postanawia się uznać wnioski dotyczące poprawy jakości ul. Pionowej z dnia 29 lipca oraz 28- 

29 września 2021 r. za..............................................................................

§2.

Uzasadnienie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do uchwały.

§3.

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa do zawiadomienia skarżącego 

o sposobie załatwienia skargi.

§4.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Sprawdzono pod względem 
formalno-prawnym



UZASADNIENIE

Zgodnie z art. 18b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2021 

r. poz. 1372 i 1834), dalej jako: „ustawa”, Rada gminy rozpatruje wnioski, w tym celu powołuje 

się komisję skarg, wniosków i petycji. W dniu 20 października 2021 r. odbyło się posiedzenie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa, która po przeprowadzeniu 

postępowania obejmującego ustalenia stanu faktycznego sprawy na podstawie dokumentów, tj. 

wniosku z dnia 29 lipca 2021 r., wniosku z dnia 28 i 29 września 2021 r. rekomenduje uznać 

wnioski dotyczące poprawy jakości ul. Pionowej za zasadne.



Załącznik do uchwały

Rady Miasta Żyrardowa 
z dnia.................

Uzasadnienie

W dniu 17 sierpnia 2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta Żyrardowa, która po przeprowadzeniu postępowania obejmującego ustalenie 
stanu faktycznego sprawy na podstawie przedstawionych dokumentów oraz po wysłuchaniu 
obecnych na posiedzeniu przedstawicieli Przedszkola i Żłobka „Zielony Ogródek", 
położonego przy ul. Pionowej, rekomendowała uznać wniosek z dnia 29.07.2021 r. dotyczący 
poprawy jakości drogi ul. Pionowej za zasługujący na uwzględnienie. Komisja zaproponowała 
doprowadzenie drogi do stanu użytkowałności poprzez wysypanie destruktem oraz 
utwardzenie go walcem. Ulica Pionowa leży na granicy gminy Żyrardów oraz gminy Wiskitki i 
stanowi dojazd do placówki przedszkolnej, która mieści się na terenie gminy Jaktorów. Około 
90% dzieci uczęszczających do Przedszkola i Żłobka „Zielony Ogródek" stanowią mieszkańcy 
Żyrardowa. Pracownicy ośrodka również są mieszkańcami Żyrardowa. W dniu 02 września 
2021 r. odbyła się XLII Sesja Rady Miasta Żyrardowa, na której został poddany pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie uznania wniosku z dnia 29 lipca 2021 r. dot. Poprawy 
jakości drogi ul. Pionowej za zasługujący na uwzględnienie, zgodnie z rekomendacją Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji RMŻ, Rada nie podjęła jednak uchwały głosując większością głosów 
przeciw.

W związku z kolejnym wpłynięciem dwóch pism/wniosków w dniu 28.09.2021 r. w 
sprawie stanu nawierzchni ul. Pionowej jak również problemów technicznych aut jakie 
stwarza przejazd przez tą drogę Komisja spotkała się po raz kolejny w dniu 29.09.2021 r. i 
podtrzymała swoje stanowisko oraz przygotowała projekt uchwały w sprawie uznania ww. 
wniosków za zasługujące na uwzględnienie. Rada na XLIII sesji RMŻ, również nie podjęła 
powyższej uchwały głosując większością głosów przeciw.

W związku z powyższym z uwagi na brak podjętej przez Radę Miasta Żyrardowa 
uchwały w sprawie wniosków dotyczących poprawy jakości drogi ul. Pionowej powstała 
konieczność sporządzenia kolejnego projektu uchwały w ww. sprawie w takiej formie, która 
będzie mogła zostać podjęta przez Radę. Kolejne posiedzenie Komisji w tej sprawie odbyło się 
w dniu 20.10.2021 r. Członkowie Komisji wypracowali opinię w sprawie uznania wszystkich 
trzech wniosków za zasadne. W głosowaniu uczestniczyło troje Radnych, którzy oddali 2 głosy 
„za", 0 głosów „przeciw" i 1 głos „wstrzymuję się".

Przewodniczący
Komisji Skarg Wniosków i Petycji RMŻ

Radny Mateusz Nalej i


